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 לכל המעוניין

 
 משרד לייעוץ אקדמי". -אני שמח להמליץ בזאת על "שקד

שנה, עת הייתה רפרנטית של המכללה שלנו באגף האקדמי של  20למעלה מ   את נעמה שקד הכרתי לפני

המועצה להשכלה גבוהה. כבר אז התרשמנו מהבקיאות שלה בחוקי ההשכלה הגבוהה ומהליווי המקצועי 

 תוכניות שהוגשו לאישור המל"ג.  שלוהקפדני שלה 

וגם שם התרשמתי מהיכולת שלה   גם כשעבדה בתפקיד בכיר באחת המכללות,  פגשתי אותה לא מעט

 להוביל תהליכים אקדמיים בתוך המכללה ואת הפיכתם מרעיון לתוכנית לימודים מאושרת ופועלת.

וץ וליווי למוסדות אקדמיים בכל הנוגע לכן היה מובן שכשנעמה יצאה לדרך עצמאית, והציעה שירותי ייע

להגשת תוכניות לאישור ולהערכת איכות של תוכניות, שמחנו להיעזר בשירותים אלה בכל התוכניות שבהכנתן 

 עסקנו.

בנוסף לסיוע בכתיבת התכנית ובארגונה לקראת ההגשה, נעמה סייעה לנו רבות בחשיבה כבר בשלבים 

ה, הסגל האקדמי וכד'. ככל ששילבנו אותה בחשיבה בשלבים הראשונים על מהות התכנית, המבנה של

 מוקדמים יותר, כך היה נכון וקל יותר להכין את התוכנית ולהגישה לאישור.

אנו נעזרנו בנעמה לא רק בתכניות ספציפיות, אלא גם בחשיבה אסטרטגית כללית על כיווני ההתפתחות של 

ה, שנעמה נטלה חלק חשוב בחשיבה, בתכנון המכללה, ובפרט בעת הכנת תוכנית החומש של המכלל

 ובכתיבה שלה.

בכל העבודה שלנו עם נעמה התרשמנו בעיקר מהיכולת האנליטית שלה, מהחשיבה המעמיקה, מיכולת 

הכתיבה הבהירה והממוקדת, מהדייקנות והירידה לפרטים, מהעמידה בלוחות זמנים )גם כשאלה היו לחוצים 

 ת.ביותר(, ומהשגת התוצאות הנדרשו

כל זאת מתוך נועם הליכות, יכולת לשתף פעולה עם גורמים שונים בארגון, כולל תרומה רבה גם לשיתוף 

 פעולה בין גורמים אלה לבין עצמם.
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